



اللجنة العليا لإدارة الأزمات  
The Supreme Committee for Crisis Management

Permit Validity 2020-08-31 صلاحية التصريح:

Issue date 2020-08-01 تاريخ الإصدار

تصريح دخول استثنائي (حجر فندقي)  
Exceptional Entry Permit (Hotel Quarantine)

Permit Details

Permit Holder Name  
RP Number  
Nationality  
Employer

Passport Details

Passport Number  
Relationship to Sponsor  
Passport Expiry  
RP Expiry

Quarantine Requirements

Country of Departure  
Covid Test Abroad  
Type of Quarantine  
Duration of Quarantine

بيانات التصريح

اسم صاحب التصريح  
الرقم الشخصي  
الجنسية  
جهة العمل

بيانات الجواز

رقم الجواز  
العلاقة بالمستقدم  
تاريخ انتهاء الجواز  
تاريخ انتهاء الإقامة

شروط الحجر

بلد القدوم  
إجراء الفحص في الخارج  
نوع الحجر المطلوب  
مدة الحجر

\*يسمح لحامل هذا التصريح بالعودة إلى دولة قطر بغض النظر عن سريان صلاحية رخصة إقامته أو تجاوزه مدة ستة أشهر خارج الدولة  
\* The holder of this permit is allowed to return to the State of Qatar, regardless of the validity of their RP or staying over six months outside the country

For Airport Verification Only:			لاستخدام المطار فقط:	
تطبيق احتراز EHTIRAZ	الحجز الفندقي Hotel Booking	إجراء فحص بي سي ار Swab Test (PCR)	تعهد الحجر Undertaking	الاستبيان الصحي Health Checklist

This permit is valid on condition that the above requirements are adhered to

- Hard copy of this permit and signed quarantine undertaking MUST be presented to airport officials.
- EHTERAZ application MUST be downloaded upon arrival.
- The permit holder will be exempted from undergoing a test at the airport in Qatar, if they provide a proof of conducting the test, within the last 48 hours at an approved hospital in the country of departure, to airport-concerned personnel in Qatar.
- In case of arriving from other countries, it is required to hotel quarantine for 7 days, and home quarantine for another 7 days
- The hotel booking must be confirmed through "Discover Qatar" website

تنويه: هذا التصريح سار بشروط ضمان الالتزام بالشروط الموضحة أعلاه  
يجب تقديم نسخة ورقية من هذا التصريح وتعهد الحجر للمعنيين في المطار.  
يجب تحميل تطبيق احتراز عند الوصول.

- يعني الوافد من إجراء الفحص في المطار إذا تم إجراء الفحص خلال أقل من 48 ساعة في أحد المستشفيات المعتمدة في دولة المغادرة، بشرط تقديم ما يثبت ذلك للمعنيين في المطار.
- في حال القدوم من الدول الأخرى، سيستلزم حجر فندقي لمدة 7 أيام، ويليه حجر منزلي لمدة 7 أيام أخرى.
- يجب تأكيد الحجز الفندقي من خلال الموقع الإلكتروني "اكتشف قطر"

للاستفسار، الاتصال بمركز الاتصال: 109 أو على الرقم: 0097444069999 من خارج دولة قطر  
For inquiry, please call us on 109 or 0097444069999 from abroad